
Forslag 2. 

 

Efterisolering af karnapper Tæt/lav 
 

Jeg vil gerne foreslå, at rækkehusene i Vesterby får efterisoleret gulvet i karnappen i 

stueetagen. Der er afsindigt koldt på gulvet, selv efter vi har fået nye vinduer og døre. Det 

resulterer i et ikke uvæsentligt varmespild, da radiatoren under køkkenbordet skal køre 

konstant, for at der er til at holde ud at være i køkkenet. Det kan tydeligt mærkes på gulvet, 

hvor langt ind kulden trækker og fra køkkenvasken og frem til døren i karnappen er der iskoldt 

på gulvet.  

 

Hvis forslaget er for 'stort' til mødet, vil jeg bede afdelingsbestyrelsen om at arbejde videre 

med sagen, da det er et reelt problem og miljømæssigt set, er helt uholdbart med det massive 

varmetab. 

 

Pia Raahauge 


